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Relancemiddelen voor energiebesparende maatregelen  -  Projectaanvragen scholen

Om de economie een duwtje in de rug te geven na de coronacrisis, heeft de Vlaamse 
Regering een relanceplan opgesteld. Via het Vlaams Energiebedrijf (VEB) kunnen 
verschillende sectoren rekenen op relancemiddelen voor energiebesparende maatregelen. 
Voor 2022 is er 10 miljoen euro aan steun gereserveerd.

Ook scholen kunnen, tot eind 2022, een projectaanvraag indienen bij VEB voor deze 
relancesteun.

Voor het gedeelte van de kostprijs van de werken waarvoor VEB geen relancesteun 
toekent, kunnen de schoolbesturen van het gesubsidieerd onderwijs terecht bij AGION 
(Agentschap voor Infrastructuur in het Onderwijs) voor een aanvullende subsidiëring. 
Voor het vrij en provinciaal onderwijs krijgen deze dossiers een afwijking op de 
chronologie van de wachtlijst. Voor het gemeentelijk onderwijs moet het schoolbestuur 
eerst contact opnemen met de Onderwijsvereniging van Steden en Gemeenten (OVSG), 
aangezien zij beslissen over het al dan niet toekennen van bijkomende AGION-subsidies.

1. Hoeveel scholen dienden al een projectaanvraag in bij VEB? Graag een overzicht met 
een opsplitsing per provincie, soort onderwijsinstelling en over welk soort 
maatregelen het gaat (studieprojecten, technische installaties, groene warmte of 
gebouwschilmaatregelen).

2. Hoeveel aanvraagdossiers van scholen werden al geselecteerd door VEB en hoeveel 
relancemiddelen werden ondertussen al gereserveerd voor projecten van scholen? 
Graag een overzicht per provincie, soort onderwijsinstelling en over welk soort 
maatregelen het gaat en welk budget daar telkens voor gereserveerd werd bij VEB. 

3. Hoeveel van de scholen die een goedgekeurd VEB-project kregen, hebben ook een 
dossier opgestart bij AGION voor de niet-subsidiabele kosten aan het project? Graag 
een overzicht per provincie en per soort onderwijsinstelling.

4. Hoeveel van deze ‘combinatiedossiers’ werden ondertussen al goedgekeurd bij 
AGION? Graag een overzicht per provincie, en over welk budget dit telkens gaat.

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Ben Weyts (497), Zuhal Demir (704)
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ANTWOORD
op vraag nr. 704 van 20 april 2022
van LOES VANDROMME

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door Ben Weyts, Viceminister-
president van de Vlaamse Regering en Vlaams minister van Onderwijs, Sport, 
Dierenwelzijn en Vlaamse Rand.


